

Bestyrelsesmøde tirsdag d.3/12.2019 kl. 19.00  
Bargumsvej 35, Tønder

Tilstede: John J, HT, JK, KJ, TK, CF, HJ, Jens J, BT

**1. Godkendelse af referat:**

Godkendt.

**2. Meddelelser:**

**Formand:**

TK og Jens J har været til landsdelsmøde i Vingsted. Tk fortæller at forbundet varsler kontingent stigninger. Dette vil også medføre en stigning for foreningskontingentet i Vidåen. Der skal tages kontakt til andre foreninger hvad de vil gøre. Tk spørger hvem der vil indsamle Indvejnings sedler. JK melder sig.

**Kassereren:**

KJ kom senere så ikke noget at melde. Der skal i den kommende tid laves opgørelse fra dagskort.

**VPU:**

HJ siger at det har været meget svært med el-fiskeri 3 weekender. Grønå næsten ingen fisk, Sønderå 3 havørreder, Slogså 4 havørreder. Men der var rigtig mange 1-2 års ørreder.

HJ siger at de i VPU har snakket om at 2020 vil blive sidste år med udsætning og at penge i stedet skal bruges på grus og gydebanker.

**3. Demo dag**

Tk har kontaktet medborgerhuset. Tk vil sørge for drikkevare og pølser.

**4. Hestholm sø/spærring Jynde vad**

HJ fortæller at Tønder kommune gerne vil hjælpe med hullet i hestholm sø de mangler accept fra miljøstyrelsen. De siger hullet vil blive lukket inden 13.

HJ er i stadig dialog med Jynde vad mølle. Der snakkes om at Jynde vad skal med i vandrådet 2020.

**5. Årets gang hvad syntes i?**

CF mener at vores hjemmeside er for tung. Den tager for lang tid til at load. Der skal undersøges hvad der kan gøres. Måske skal en gruppe stå for hjemmesiden.

Der snakkes om at der fremover kun skal være en fiskekonkurrence i vidåen, da der ikke kommer mange deltagere. Dette tages med på næste møde.

John J siger at han er i god dialog med lodsejere og jægere ang Skarv regulering.

Der snakkes om fangster af laks har været bedre end sidste sæson, men at havørreden stadig har det skidt.

**6. Evt. Herunder næste møde d.7.1.20**

Ikke noget. Godt nytår

TK